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Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Jogvédelem, de mib ő l?”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára egyetértünk abban, hogy a beteg-, ellátott- és gyermekjogok védelme egy

olyan sarokköve egy modern jóléti államnak, amelyet a legmagasabb szinten és legjob b

minőségben kell az államnak biztosítania . Az Integrált Jogvédelmi Szolgálat lenne az a szerv ,

amely ezeket a jogokat biztosítja. Kérdéses azonban, hogy ezt milyen anyagi er őforrásokbó l

teszi .

A szervet létrehozó, a 381/ 2016. (XII . 2 .) Korm. rendelet az Integrált jogvédelmi szolgáltaró l

1 . § (5) bekezdése ugyanis kimondja, hogy a szolgálat éves költségvetése a minisztérium



igazgatási költségvetésén belül, elkülönítetten kerül megállapításra . Azonban Magyarország

2018 . évi költségvetésére a szerv költségvetésében, sem a mellékletekben, sem a fejezet i

indokolásokban nem jelenik meg az IJSZ költségvetése .

Ezt az átláthatatlanságot tovább fokozza, hogy az IJSZ honlapján nem érhet őek el olyan

mérlegek, amelyekből a szerv forrásaira következtetni tudnánk. Bár beszámolók

megtalálhatóak az IJSZ honlapján, ezekben számszer ű gazdasági adatok nem találhatóak .

A költségvetési intézmény és az általa ellátott feladat költségigénye, ésszerű

részletezettsége is megköveteli, hogy annak gazdálkodása átlátható és mindenki számár a

megismerhet ő legyen, amely egyébként nem csak törvényi, hanem az Alkotmánybírósá g

gyakorlata alapján alkotmányos, alaptörvényi követelmény is egyben .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Mekkora az Integrált Jogvédelmi Szolgálat éves költségvetése ?

2. Miként oszlik meg a költségvetése dologi és személyi kiadások között ?

3. Miként változott a szerv költségvetése az elmúlt 7 évben ?

4. Miért nem érhetőek el a költségvetésére vonatkozó adatok sehol sem nyilvánosan ?

5. Milyen gyakran fordul el ő a szervnél a túlóradíj fizetése és mekkora ennek a mértéke ?

6. Milyen összegű a szerv vezető beosztású dolgozóinak a bére?

7. Milyen összegű a szerv nem vezető beosztású dolgozóinak a bére ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . június .oS.

Dr. Szakács László

országgyű lési képviselő

(MSZP)
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